
 گروه ورزشی/ ســیدرضا صالحی امیری رئیس 
کمیتــه ملــی المپیــک، پیمــان فخــری و اصغــر 
رحیمــی سرپرســت کاروان های ورزشــی ایــران در 
بازی های آســیایی و کشورهای اســامی، دیروز در 
نشســت با اصحــاب رســانه، درخصوص مســائل 
مختلــف صحبــت کردنــد. صالحی امیــری تأکید 
کــرد که انتخابــات کمیته ملی المپیک بهار ســال 
آینــده برگزار می شــود: »برگــزاری هرچه ســریع  و 
تــر انتخابــات  بــه نفع رئیــس کمیتــه، کمیته ملی 
المپیــک، وزارت ورزش و ورزش قهرمانی اســت. 
ثبــات مدیریتــی یــک ضــرورت بــرای رویدادهای 
پیــش رو اســت. بعــد از 3 رویــداد در ســال آینده، 
مســابقات انتخابی المپیــک را داریــم. ضروریت 
قطعی ثبــات مدیریــت در کمیته ملــی المپیک، 
یک امر واضح است و نیاز به توضیح بیشتر ندارد. 
مصمم هســتم با حمایــت وزیــر ورزش و جوانان 
و هیــأت اجرایــی در اولیــن فرصــت و بهــار ســال 
آینــده انتخابات را برگــزار کنم. انتخابــات باید در 
چهارچوب اساسنامه و قانونمند باشد و تا الان هم 
همین طور بوده است. رئیس کمیته ملی المپیک 
بیش از هر کسی مدافع منشور المپیک خواهد بود. 
ان شاءالله شاهد برگزاری انتخابات با عزت در بهار 

خواهیم بود.«
در  ایــران  کاروان  سرپرســت  فخــری  پیمــان 
ایــن  آســیایی ۲۰۲۲ هانگــژو دغدغــه  بازی هــای 
فدراســیون ها  بعضــی  باتکلیفــی  را  روزهایــش 
دانست و گفت: »یکی از دغدغه های ما وضعیت 

همین فدراسیون هاســت. خوشــبختانه انتخابات 
آنهــا در حــال برگــزاری اســت ، مــا دغدغــه خــود 
را اعــام کردیــم امیدواریــم انتخابــات ایــن چنــد 
فدراسیون دیگر یا برگزار یا در مورد سرپرستی آنها 
تعییــن تکلیف شــود.« به گفتــه او فعــاً ثبت نام 
اولیه تیم ها انجام شــده اســت: »تا به حــال ۱۰۵۰ 
ورزشکار، مربی و سرپرست در سایت بازی ها ثبت 
نام شــده اند. ۲۶ فدراســیون مدارک شــان را کامل 
داده انــد و 5 فدراســیون درگیر انتخابــات هم قرار 
اســت مدارک بدهنــد، به آنها فرصــت را داده ایم 

تــا لحظه آخــر لیســت بدهنــد. بازدیــد دوره ای از 
فدراســیون ها داریــم و بایــد از رئیــس کمیته ملی 
المپیک برای تزریق مالی در ماه های آخر سال هم 
تشکر کنم که درخواست مالی هیچ فدراسیونی را 
رد نکرده تا اردوها را برگزار و اعزام ها انجام شود.« 
در شــرایطی کــه لبــاس فــرم کاروان ایــران در 
المپیــک گذشــته بازتاب منفــی میان کاربــران در 
فضای مجازی داشــت، این بار سرپرســت کاروان 
در هانگــژو وعــده انتخــاب بهترین لبــاس را برای 
بازی هــا داد: »در آینــده نزدیک خبرهای خوشــی 

را اعــام می کنیــم و لباس هــای خوبــی در حــال 
انتخــاب اســت، قــول می دهیــم یکــی از بهتریــن 
شرایط پوشــش لباســی کاروان خواهد بود. درباره 
برند خارجی یا ایرانی هم اجازه بدهید نهایی شود 
و بعــد توضیــح کامــل را می دهم. فکــر می کنم تا 
دو جلســه دیگر در ستاد بازی ها نهایی شود و بعد 
اعــام می کنیم. ســعی می کنیم وقت را از دســت 
ندهیم.« او بیان کرد که تعیین پروازها به وضعیت 
محدودیت ها در چین بستگی دارد: »برای پرواز به 
چیــن منتظریم ببینیــم محدودیت هــای پروازی 

به چین لغو می شــود یا نه . اگر امــکان پرواز روزانه 
نباشــد باید پرواز چارتری باشــد. اگر مثل المپیک 
محدودیت های ترک دهکده در ۴۸ ساعت بعد از 
مسابقه باشد، ممکن است کار سخت باشد. چون 
در چهــار مرحلــه اعزام و برگشــت داریم  و ممکن 
اســت بعضی ورزشــکاران تا ۵ روز بعد در دهکده 
بمانند.«اصغــر رحیمــی سرپرســت کاروان ایران 
در پنجمین دوره بازی های کشــورهای اسامی به 
میزبانــی قونیــه ترکیه هم سیاســت کلی اعــزام را 
کیفی بودن آن اعام کرد: »در جلســه  ســتاد عالی 
بازی ها، قرار شــد نشســتی با فدراســیون ها داشته 
باشــیم. تاکنون با ۹ فدراسیون نشست گذاشته ایم  
و جلســه  شــنبه هفته آینده ســتاد عالی، رشــته ها 
را نهایــی می کنیــم. پیش بینی اولیه ما این اســت 
رشــته های کشــتی، کاراتــه، تکوانــدو و وزنه برداری 
شــانس مدال طا دارند. برای رشــته های رکوردی 
مبنــای اعــزام، مدال طــای بازی های کشــورهای 
اســامی ۲۰۱۷ اســت و ممکن است برای بعضی 
رشــته ها بویــژه بانــوان انعطافــی داشــته باشــیم. 
درباره ســه رشــته تیمی والیبال، فوتبال و هندبال 
باید با رؤســای فدراسیون ها جلسه بگذاریم. البته 
در هندبال و والیبال جلســه گذاشتیم اما به نتیجه 
نرســیدیم. بسکتبال ســه نفره مردان و زنان اعزام 
هم می شوند. اگر تیمی نباشد، ۲۵۰ نفر کل کاروان 
اســت و اگــر تیمی را اعزام کنیــم کاروان بالای ۴۰۰ 
نفر می شــود. در مجموع هــم ۹۰ مدال پیش بینی 

کرده ایم.«

بهار1401؛انتخاباتکمیتهملیالمپیکبرگزارمیشود
فخری: قول می دهم کاروان ایران برای هانگژو بهترین لباس را داشته باشد

واکنش مدیر تیم های ملی تنیس به سهمیه بازی های آسیایی زنان

صفتی:درخششمشکاتالزهرابرگبرندهشد
 گروه ورزشی/ درخشش مشکات الزهرا صفی در گرند اسلم استرالیا، راه 
را برای نخســتین حضور تیــم ملی تنیس زنان ایران در بازی های آســیایی 
هانگــژو همــوار کــرد. آن هــم در حالی که هنــوز تکلیف حضــور تیم تنیس 
مردان در بازی ها مشخص نیست. فرشاد صفتی مدیر تیم های ملی تنیس 
بــا تأییــد این موضوع به خبرنــگار »ایران« می گوید: »موافقت ســتاد عالی 
بازی ها در هانگژو اتفاق خیلی خوبی است. قرار بود به تیم مردان سهمیه 
داده شــود اما درخشش مشکات در استرالیا برگ برنده تیم دختران برای 
حضور در بازی های آســیایی شــد. البته تیم دختران زیر ۱4 سال هم نتیجه 
خیلــی خوبــی گرفت. حضــور تیم مردان شــرط و شــروط دارد.« او مربیان 
خــوب تیم را بی تأثیــر نمی داند: »نباید از حــق بگذریم که حضور مربیانی 
مثــل تونــی اندروویچ کروات، نــدا دیبایی، مونــا نوریان و فرشــید زیدی که 
سبک و سیاق تنیس را به روز کردند، بی تأثیر در این اتفاق نبود. البته مربیان 
بازیکن ســازی مثــل احمدونــد و مهذب نیا هم زحمت زیادی می کشــند.« 
مدیــر تیم های ملی تنیــس خیلی صریح کار دختران را در هانگژو ســخت 
می داند: »بچه ها کار ســختی دارند. البته مشــکات هم کار ســختی داشــت 
و با تاش، تمرین جدی و خواســتن به گرند اســلم رسید.«فرشــاد صفتی 
درباره تعداد تنیســورها در بازی های آسیایی می گوید: »همه کشورها برای 
بازی هــای آســیایی دو ســهمیه انفــرادی و یک دوبــل دارند، بجــز میزبان. 
یعنی هر کشــور تنها با سه تنیسور می تواند به هانگژو برود. این طور نیست 
که تیم ها ۷-۸ نفره باشند. بازی ها هم به صورت انفرادی، دوبل و مختلط 
اســت و تیمــی ندارد. ما در قســمت مختلط شــرکت نمی کنیــم. امیدوارم 

مــردان هم بتوانند ســهمیه بازی ها را بگیرند.«بــه گفته او تیم 
ملــی تنیــس مــردان به شــرط پیشــرفت بــه کاروان ایــران در 

بازی های آســیایی اضافه می شــود: »ســتاد بازی ها سقفی 
برای حضورتیــم در بازی ها تعییــن نکرده و 

تنها رشــد کیفــی را در نظــر می گیرد. مثل 
اتفاقی که برای مشکات الزهرا افتاد. کار او 
با کیفیت شــد و موجی بــه راه  انداخت که 

نتیجه اش حضور تیم زنان برای اولین بار در 
بازی های آســیایی اســت. مردان هم باید به چنین 

سطحی برسند.«
صفتــی معتقــد اســت تنیســورهای ملی پــوش باید 
»همــه  کننــد:  شــرکت  بین المللــی  تورنمنت هــای  در 

فیوچرزهــای  در  بایــد  هــم  مــرد  تنیــس  ملی پوشــان 
بین المللی شــرکت کنند. در حالی که ملی پوشــان بعد از 

دیویس کاپ به هیچ مسابقه ای نرفته اند. البته نداف فعاً 
مصدومیتش را درمان می کند.«

فلاحپرچمدارایراندربازیهایپارالمپیکزمستانی
الهــه قلی فاح پرچمدار ایران در بازی های پارالمپیک زمســتانی ۲۰۲۲ 
شد. با نزدیکی به شروع بازی های پارالمپیک زمستانی ۲۰۲۲ در پکن، الهه 
قلی فاح اسکی باز صحرانوردی و تنها نماینده ایران در نابینایان، پرچمدار 
کاروان ایــران در مراســم افتتاحیــه این بازی ها شــد. بازی هــای پارالمپیک 

زمستانی ۲۰۲۲ پکن از ۱3 تا ۲۲ اسفند ماه برگزار می شود.

 موافقتکنفدراسیونآفریقابادرخواستمصر
زمان جدید برگزاری دیدار حساس دو تیم مصر و سنگال در رقابت های 
انتخابــی جــام جهانی در قاره آفریقا مشــخص شــد. کنفدراســیون فوتبال 
آفریقا درخواســت ارائه شــده توسط فدراسیون فوتبال مصر مبنی بر تأخیر 
۲4 ساعته بازی برگشت مقابل سنگال در انتخابی آفریقا برای جام جهانی 
۲۰۲۲ قطــر را تأییــد کرد.به این ترتیب زمان دو دیدار مرحله نهایی مرحله 
مقدماتی به شــرح زیر اســت: بازی رفت )مصر(؛ جمعه 5 فروردین ۱4۰۱، 
بازی برگشت )سنگال(؛ سه شنبه ۹ فروردین ۱4۰۱.مصر با هدایت کارلوس 
کی روش ســرمربی ســابق ایران در فینال رقابت های جام ملت های آفریقا 
که اخیراً در کامرون به پایان رسید به مصاف سنگال رفت که در آن مسابقه 
سنگال بعد از تساوی دو تیم در زمان قانونی بازی، در ضربات پنالتی برنده 
شــد و عنــوان قهرمانی این تورنمت را بــرای اولین بار به دســت آورد. حالا 
رقابت پلی آف جام جهانی هم یک جدال مرگ و زندگی برای حضور یکی 
از دو تیــم قدرتمند آفریقا در جام جهانی اســت و هــم نوعی نبرد انتقامی 

برای شاگردان کی روش به حساب می آید.

آگوئروبهتیمملیآرژانتینبرمیگردد
سرخیو آگوئرو ستاره سابق تیم های منچسترسیتی 

و بارســلونا قصد دارد به کادر فنــی تیم ملی فوتبال 
آرژانتیــن اضافه شــود تا در جام جهانــی ۲۰۲۲ تیم 

ملــی کشــورش را همراهــی کند.آگوئــرو امیــد 
زیادی داشــت که در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر 

بــه عنوان بازیکن حضور داشــته باشــد اما 
مشــکات قلبی این بازیکن در بارســلونا 
باعث شــد تا او نه تنها از تیم ملی بلکه از 
فوتبال برای همیشــه خداحافظی کند. با 

این وجود روزنامه موندو دپورتیوو در گزارشی 
نوشــت که ایــن ســتاره آرژانتینی اعام کــرده که 

در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر حضور خواهد داشــت 
امــا نه عنوان بازیکــن بلکه به عنوان دســتیار لیونل 

اسکالونی سرمربی تیم ملی فوتبال آرژانتین. سرخیو در 
این  مــورد در یک مصاحبه رادیویی در آرژانتین گفته: »من 
با اســکالونی صحبت کــرده ام. او با من تمــاس گرفت و این 

پیشــنهاد را به من داد. در هفته جاری نشســتی با هم خواهیم 
داشــت. ایــن احتمال زیاد اســت که به کادر فنی تیــم ملی فوتبال 

آرژانتیــن اضافــه شــوم. می خواهــم در قطر حضور داشــته باشــم و در کنار 
بچه های تیم باشــم.« به این ترتیب آگوئرو بازگشــتی زودهنگام به فوتبال 

خواهد داشت اما این بار نه به عنوان بازیکن.

رکوردشکنینروژدرالمپیکزمستانی2022
کاروان ورزشــی نروژ در المپیک ۲۰۲۲ زمستانی چین رکورد کسب مدال 
طــا در تاریخ این رقابت ها را شکســت. نروژی ها در مســابقات بیاتلون ۱۵ 
کیلومتر مردان توانستند پانزدهمین مدال طای خود را در بازی های پکن 
در روز جمعه به دســت آورند و رکوردشــکن شوند. در پیونگ چانگ ۲۰۱۸، 
آلمان و نروژ با ۱۴ مدال طا مشترکاً اول شدند که بالاترین رکورد به حساب 
می آمــد. حــالا اما نروژ توانســته با کســب ۱۵ طــا در المپیک زمســتانی به 
تنهایی رکورد بیشــترین مدال طا در یک دوره بازی های المپیک زمستانی 
را بــه نــام خــود ثبت کنــد. توراوربو مســئول تیم اعزامــی نروژ دربــاره دلیل 
موفقیــت این تیم در المپیک زمســتانی گفت: دلایل زیــادی وجود دارد که 
چرا ما در ورزش های زمستانی یک ابرقدرت هستیم. این موضوع با فرمت 
مسابقات ارتباط دارد. ما تیم های ملی بسیار حرفه ای داریم و از نزدیک با 
تیم های ملی کار می کنیم و در سراسر کشور ورزشکار داریم، بنابراین آنها از 
یکدیگر یاد می گیرند.«در المپیک زمستانی پکن در مجموع ۱۰۹ مدال طا 
توزیع می شود که در مقایسه با ۱۰۲ مدال در پیونگ چانگ چهار سال پیش 

کمی متفاوت است.
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 یک ایرانی سراستارتر دوومیدانی 
بازی های آسیایی 2022 شد

شهبازی:امیدوارمدرالمپیک
شلیککنم

سراســتارتر  شــهبازی  شــهرام  رنجبــر/  مهــری 
آســیایی  بازی هــای  دوومیدانــی  رقابت هــای 
۲۰۲۲هانگژو شــد. او که ســابقه ۱۸ســاله در استارتری 
رقابت های دوومیدانی دارد، به جز قهرمانی آسیا، تنها 
یک بــار در بازی های آســیایی داخل ســالن به میزبانی 
ترکمنستان سراستارتر بوده است. استارتر باتجربه ایرانی 
از این اتفاق خیلی خوشحال است: »آسیا 3 سراستارتر برتر 
دارد، مــن و دو نفر دیگر که از ســنگاپور و هنگ کنگ هســتند. 
هر بار یک نفر سراســتارتر می شــود و این بار هم برای بازی های 
آســیایی قرعه به نام من افتاده است. این دعوت برای اولین بار 
در تاریــخ دوومیدانــی ایــران اتفــاق افتاده اســت. مــن بارها در 
قهرمانی آسیا سراستارتر بوده ام اما قرار است بازی های آسیایی 

را در هانگژو تجربه کنم.«
مســئول کمیته مســابقات و داوران فدراســیون ایــران با این 
دعــوت شــهریورماه ســال آینــده در بازی هــای آســیایی بــر کار 
استارترهای رقابت های دو از ماده های ۱۰۰ تا ۱۰هزار متر نظارت 
می کنــد و البتــه خودش هــم تپانچه به دســت می گیــرد: »من 
در بازی هــای آســیایی روی کار اســتارترها نظارت دقیــق دارم و 
مســابقات مواد حساســی مثل ۱۰۰ و ۲۰۰ متر را خودم اســتارت 

می زنم. جدای از آن من باید بین استارترهای مسابقات تقسیم 
کار کنــم والبته مســئولیت خطای اســتارترها هم بــه عهده من 
اســت.« به نظر او کارش بیشــتر از اینکه ســخت باشــد، حساس 
اســت: »ایــن کار حساســیت بالایــی دارد. به هر حــال بازی های 
آســیایی، بالاترین ســطح رقابت های قاره اســت و همه کشورها 
بــا بهترین دونــدگان به هانگژو می آیند که یــک خطا در لحظه، 

ممکن است مسابقه را به هم بریزد.«
شــهبازی امیدوار اســت یک روزی سراســتارتر المپیک شود. 
هرچند می داند کار ســختی  در پیش دارد: »من همه تاشــم را 
می کنــم تا ســطح کارم را بالا ببــرم تــا روزی در قهرمانی جهان 
و المپیــک سراســتارتر شــوم. هرچنــد کار ســختی دارم، چراکــه 
استارترهای فرانسوی، پرتغالی، ایتالیایی، اسپانیایی و امریکایی 
هــم هســتند وبــا وجــود آنهــا کار دشــوار می شــود. البتــه بــرای 
المپیک پاریس کار مشــکل اســت، پاریس هم نشــد، ان شاءالله 
المپیــک بعــدی، ولی باید خیلی تاش کنــم. از طرفی معمولًا 
در بازی هــای آســیایی، المپیک و قهرمانی جهان سراســتارتر را 
از بیــن اســتارترهای بین المللی انتخاب می کنند و اســتارترها از 
کشور میزبان هستند.« رقابت های دوومیدانی بازی های آسیایی 

زنان و مردان از ۲5 تا 3۱شهریور ماه ۱۴۰۱ برگزار می شود.

مرتضیقربانیرئیسفدراسیونتیراندازیشد
مرتضــی قربانــی  بــا رأی اعضــا رئیــس فدراســیون تیرانــدازی شــد. 
مجمع انتخاباتی فدراســیون تیراندازی بعــد از کش وقوس های زیاد و با 
تعویق یک ماهه، ســاعت ۱۰صبح دیروز برای انتخاب رئیس به ریاست 
محمد رضــا پولادگــر، بــدون هیاهو با انتخــاب رئیس جدیــد در آکادمی 
ملی المپیک برگزار شــد. رضا ابوالحســنی، ابراهیم برخورداری، حسین 
زکی زاده، کبری غیاثــی، مرتضی قربانی ، داود کرمی و حبیب مقصودی 
کاندیداهای تأیید صاحیت شــده در مجمع بودند کــه زکی زاده، غیاثی 
و برخــورداری بــه نفع قربانــی و کرمی به نفــع مقصودی کنار کشــیدند. 
البتــه رضا ملک محمدی و ســعید محمدی دوســت هم بــا وجود تأیید 
صاحیت به دلیل بازنشســتگی از دور رقابت کنار رفتند. علی دادگر هم 
که قباً تأیید صاحیت  نشده بود. در پایان رأی گیری، مرتضی قربانی  با 
3۲رأی از مجموع ۵۷آرای مأخوذه برای 4ســال آینده رئیس فدراسیون 

تیر اندازی شد. مقصودی ۱۸رأی و ابوالحسنی ۷رأی گرفتند.
مرتضی قربانی رئیس جدید فدراســیون تیراندازی درباره مشــکات 
و بدهی 3۰ میلیاردی فدراســیونش اظهار داشت: مشکات و بدهکاری 
برای ما مســئولان اســت. ما را منصوب می کنند که آن را حل کنیم. من 
خــودم را در دریایی از بدهکاری می اندازم اما توکلم بر خداســت. در هر 

استانی می توانیم چند جواد فروغی داشته باشیم.«

 گروه ورزشی/حق پخش تلویزیونی 
کــه سال هاســت مهم تریــن بخــش از 
منابــع درآمــدی فوتبــال در جهــان به 
حســاب می آیــد در فوتبــال انگلیــس 
بــا رشــدی فزاینــده روبه رو شــده و این 
کــرده  جدیــدی  ابعــاد  وارد  را  ماجــرا 

است.
عنــوان  بــه  انگلیــس  لیــگ 
پربیننده ترین لیگ در جهان طرفداران 
زیــادی دارد و همیــن موضــوع باعــث 
شده که رقابت شدیدی بین شبکه های 
تلویزیونــی برای پخــش این بازی ها در 
دو بخش داخل انگلیس و خارج از این 

کشور وجود داشته باشد.
طبــق گزارشــی که به تازگی منتشــر 
شــده اســت لیگ برتــر انگلیس تا ســه 
سال آینده رقمی نجومی معادل 6.3 
میلیارد یورو فقط از فروش حق پخش 
بازی هــای خــود در خــارج از بریتانیــا 
درآمد خواهد داشت. جدا از این رقم، 
تیم هــای لیــگ فوتبــال ایــن کشــور 6 
میلیون یوروی دیگر هم از فروش حق 

پخش بازی های خود در داخل بریتانیا 
کسب خواهند کرد.

در ایــن بیــن شــبکه های مختلفــی 
بــرای خریــد حــق پخــش وارد رقابت 
می شــوند. بخش بیشتر درآمد فروش 
برتــر  لیــگ  بازی هــای  پخــش  حــق 
انگلیــس در خــارج از بریتانیا از ســوی 
شــبکه NBC امریکا پرداخت می شــود 
چرا که این شبکه، حق پخش بازی های 
لیگ برتر انگلیس را تا ســال ۲۰۲۸ در 
ازای ۲.4 میلیارد یورو خریده است. در 
همیــن حــال تقاضــای آســیایی ها هم 
مانند فوتبال دوستان امریکای شمالی 
بــرای خرید حق پخش بازی های لیگ 
برتر انگلیس هم افزایش چشــمگیری 
داشته است. دلیل این افزایش حضور 
و درخشــش بازیکنانی مانند کریستین 
پولیشــیچ )بازیکن امریکایی چلسی(، 
مکزیکــی  )بازیکــن  خیمنــس  رائــول 
ولورهمپتــون( و هئونــگ ســون میــن 
)ســتاره کره ای تاتنهام( است. در واقع 
درخشــش پولیشــیچ، ســتاره تیم ملی 

امریکا در چلسی ســبب شد که رقابت 
 ESPN، CBC ســختی میان سه شــبکه
و NBC  بــرای تصاحــب حــق پخــش 
بازی هــای محبوب تریــن لیــگ فوتبال 

دنیا در بگیرد.
تمایــل شــبکه های  نیــز  آفریقــا  در 
پخــش  حــق  خریــد  بــه  تلویزیونــی 
بازی هــای لیــگ برتر انگلیــس حتی با 
وجــود خــروج ســتاره گابنــی آرســنال، 
پیــر امریک اوبامیانگ از این تیم برای 
پیوستن به بارسلونا، بیشتر شده است.

آفریقــای  سوپراســپورت  شــبکه 
جنوبــی بــرای پخــش بازی هــای لیگ 
برتــر انگلیــس، ۲5۰ میلیــون پونــد به 
ســازمان لیگ برتــر انگلیــس پرداخته 
و ایــن در حالیســت که برای ۲۰ کشــور 
هفتگــی  صــورت  بــه  هــم  آفریقایــی 
یکــی از بازی های لیگ برتــر انگلیس، 
رایــگان پخش می شــود. محمد صاح 
مصــری، ســادیو مانــه و ادوارو منــدی 
و  مراکشــی  زیــاش  حکیــم  ســنگالی، 
ریــاض محــرز الجزایــری تنهــا گروهی 

از بازیکنــان آفریقایــی هســتند کــه در 
و  درخشــیده اند  خــوش  برتــر  لیــگ 
هم قاره ای هایشــان را مجــاب به خرید 
حق پخــش تلویزیونــی بازی های آنها 

کرده اند.
شــبکه  هــم  جنوبــی  امریــکای  در 
دیزنی )ESPN( و پلتفرم اســتارپاس 

آن، بــرای پخــش بازی هــای لیگ برتر 
جزیــره در فاصلــه ســال های ۲۰۲۲ تــا 
۲۰۲5 3۰۰ میلون یورو پرداخته اند که 
35 درصد بیش از رقــم قرارداد قبلی 
است. در مورد قاره آسیا، برنده مزایده 
باز ی هــای  پخــش  حــق  خریــد  بــرای 
لیــگ برتــر انگلیــس هنــوز مشــخص 

نشــده اســت و رقابت برای میان گروه 
رســانه های ECALT و DAZN ادامــه 
دارد. آســیا بــرای لیــگ برتــر انگلیس 
بــازار بســیار مهمی اســت و بــه همین 
دلیــل انتخاب مشــتری مناســب برای 
مدیــران  بــرای  پخــش  حــق  فــروش 

فوتبال جزیره بسیار مهم است.

لیونــل مســی بابــت از دســت دادن پنالتــی در دیــدار پــاری ســن 

ژرمــن مقابل رئــال مادرید و عملکرد نه چندان خوبــی که از ابتدای 

حضــورش در تیــم پاریســی داشــته مــورد انتقاد قــرار گرفته اســت. 

حــالا دوســت و همبازی قدیمی مســی، سســک فابــرگاس، به دفاع 

از او پرداخته اســت.کمتر کســی است که مســی را بهتر از فابرگاس 

بشناســد. بازیکنــی کــه در رده هــای جوانان 

بارسلونا با او هم تیمی بوده و در زندگی 

شــخصی نیــز رابطــه نزدیکــی بــا 

اســپانیایی  او دارد. هافبــک 

موناکــو ابتدا در مورد برد 
یک بر صفر پاری سن 
ژرمن در مرحله یک 
هشــتم نهایی لیگ 
برابــر  قهرمانــان 
رئــال مادریــد صحبت 
کــرد و  گفــت: »رئال مادریــد از ابتدا عقب نشــینی کرد 

و ایــن هرگــز نشــانه خوبــی نیســت. آنهــا همچنین بــا وجود 

بازیکنانــی مانند کاســمیرو، تونــی کروس و لوکا مودریچ که ســه 

قهرمانی متوالی لیگ قهرمانان را کســب کرده اند، نمی دانستند 

چگونــه توپ را برای مدت طولانــی نگه دارند. بنزما و مندی ۱۰۰ 

درصد آمادگی نداشــتند. از نظر جســمانی، پاری سن ژرمن بهتر 

بــود. ضمن اینکه کیلیان امباپه یک هیولاســت. به نظرم او می تواند 

خیلــی بیشــتر از این خلق موقعیت کند و از حضور مســی و نیمار در 

کنــارش اســتفاده لازم را ببــرد. او یک بازیکن غیرقابــل مهار در حال 
حاضر است.«

فابــرگاس بــا ارزیابی هایی که در مــورد لیونل مســی در این روزها 

می شــود کامــاً مخالــف اســت: »مــن چیزهایــی از افرادی شــنیده و 

خوانــده ام که احتمــالًا بازی مســی را مقابل رئال مادریــد ندیده اند. 

مســی ستاره بازی نبود اما خوب بازی کرد. او در نیمه اول امباپه را با 

پاسی در موقعیت گل قرار داد که هیچ کدام از ۲۱ بازیکن دیگر داخل 

زمین نمی توانســتند چنیــن کاری انجام دهند. یک پنالتی از دســت 

داد، خــب کــه چی؟ قضاوت کردن او با همــان یک ضربه از نظر من 

مســخره است. من ســال اول لوئیس انریکه به عنوان مربی بارسلونا 

را بــه یــاد مــی آورم که در آن مســی بســیار مــورد انتقاد قــرار گرفت. 

بحــران به وجــود آمده بــود و همه در مــوردش صحبــت می کردند. 

اما بارســلونا همان فصل ســه گانه قهرمانی )لیــگ قهرمانان، لیگ 

و حذفی( را به دســت آورد. اکنون ممکن اســت اتفاق مشــابهی رخ 

دهــد. درک می کنــم که باید داســتان هایی گفته و نوشــته شــود تا به 

مردم فروخته شــود اما داریم در مورد بازیکنی حرف می زنیم که در 

یــک ثانیــه می توانــد کاری کند که حرف تــان را پس بگیرید. با مســی 

همیشــه باید مراقب حرف زدن تان باشــید. هنوز چیزهای زیادی در 
مورد او در راه است.«

سود سرشار لیگ برتر انگلیس طی سال های آینده
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